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Algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord-
Holland Noord 

Datum 17 maart 2023 
Tijd 10.00-12.00 uur 
Locatie Molenweidtje 2, 1862 BC Bergen NH 
Voorzitter Burgemeester Schouten 
Status Vastgesteld op 26 mei 2023 
 

1 Opening 
Burgemeester Schouten opent de vergadering en heet de aanwezigen in de zaal, degenen 
die meekijken via de livestream, en de pers welkom.  
 
Een speciaal welkom aan de heer Remco Bosma, Dijkgraaf HHNK. De voorzitter 
overhandigt bloemen en geeft het woord aan de heer Bosma (zie 1.2.1.) 
 

1.1 Vaststellen agenda 
1.2 Mededelingen 

 
Mededelingen: 

1. Karin Ton-Bakker, nieuwe Operationeel Leider VRNHN 
Mevrouw Ton krijgt het woord en stelt zich kort voor. Zij is sinds 2007 werkzaam bij 
de VRNHN en is manager bedrijfsvoering en stafbureau.  
De voorzitter wenst haar succes namens het AB. 

2. Bestuurs-tweedaagse 12-13 oktober 
Deze is traditiegetrouw op Texel. Burgemeester Uitdehaag gaat de gemeente Texel 
verlaten en andere bestuurders hebben aangegeven graag de organisatie te willen 
ondersteunen. De voorzitter vraagt toestemming om de bestuurs-tweedaagse 
eenmalig elders te organiseren. Bestuurders die gastheer/-vrouw willen zijn kunnen 
zich aanmelden als kandidaat. In de volgende AB-vergadering wordt vervolgens 
een besluit genomen. 

3. Vertrekkende burgemeesters 
Burgemeester Mans vertrekt als burgemeester van Castricum en is vandaag voor 
het laatst aanwezig bij een officiële vergadering van de VRNHN. De voorzitter 
bedankt hem heel hartelijk en geeft aan dat er op een ander moment nog afscheid 
wordt genomen.  
Burgemeester Uitdehaag vertrekt als burgemeester van Texel, maar is eind mei 
nog aanwezig bij het AB. Het moment van afscheid wordt nog bepaald (tijdens een 
van de themabijeenkomsten). 

4. Vogelgriep 
Burgemeester Van Kampen geeft aan dat in de vorige AB-vergadering een 
opmerking is gemaakt over vogelgriep. Er zijn vragen gesteld aan de 
Veiligheidsregio’s. Het is nu rustig m.b.t. vogelgriep, de verantwoordelijke 
crisispartners pakken hun taken in deze kwestie verder op. 

5. Vacatures  
Burgemeester Van Kampen meldt dat van de 13 vacatures binnen crisisbeheersing 
(nieuwe crisistypen) er nu 12 zijn ingevuld. 

6. Aanvangstijd AB-vergadering 
Burgemeester Uitdehaag verzoekt om de AB-vergadering voortaan om 10.15 uur te 
laten starten in verband met de boottijden vanaf Texel. Het AB gaat akkoord met de 
aanvangstijd van 10.15 uur. 
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Afmeldingen: 
De volgende personen hebben zich afgemeld: 

• Burgemeester Van Zuijlen, gemeente Enkhuizen 
• Burgemeester Wortelboer, gemeente Stede Broec 

 
1.2.1 Introductie dijkgraaf HHNK, de heer Bosma 

De heer Bosma stelt zich kort voor. In zijn portefeuille zitten communicatie en 
handhaving/crisisorganisatie. De heer Bosma is voornemens om alle burgemeesters een 
keer te bezoeken om nader kennis te maken. 
De heer Bosma verlaat om 10.30 uur de vergadering. 
 

1.3 Ingekomen en verzonden stukken 
Er ziin geen ingekomen stukken. 
 
Verzonden stukken:  
Op 15 maart is een brief naar de AB-leden gestuurd inzake het onderzoeksrapport brand 
Riekerhaven Amsterdam (referentie UIT-2023-27505). Het onderzoeksrapport is recent 
openbaar geworden en verstrekt aan de gemeenten. De heer Taneja geeft een korte 
toelichting op de aanleiding om de brief te versturen. RCB heeft direct in contact met de 
gemeenten een scan in gang gezet v.w.b. brandgevaarlijke unitwoningen (combinatie van 
type containerwoningen en het type dakconstructie). Op basis van de scan zullen 
maatregelen in gang gezet worden. 
 

1.4 Vaststelling verslag vergadering Algemeen Bestuur 2 december 2022 
 
Besluit: 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

2 Ter bespreking 
2.1 Jaarplan Veilig Leven  

Burgemeester Pijl geeft een korte toelichting:  
Het programma Veilig Leven ligt voor ter kennisgeving. Veilig Leven is een van de pijlers 
van het werk van de VRNHN. Ieder jaar wordt een jaarplan opgeleverd. Op dit moment 
nemen 8 gemeenten deel aan het programma en het streven is ieder jaar 3 nieuwe 
gemeenten aan te haken.  
In de afgelopen periode is de personele capaciteit op sterkte gebracht, dus de organisatie 
kan aan de slag met de actiepunten. Gewerkt wordt aan ‘Woongemak is Kinderspel’, 
‘Brandweer op school’ en ‘Roadshow’.  
 
Burgemeester De Boer geeft aan dat hij achter het programma staat, maar vraagt ook 
aandacht voor de voorzieningen met begeleid wonen. Burgemeester Pijl neemt dit mee.  
Burgemeester Van Dam geeft aan dat het een mooi plan is en zij ondersteunt de opmerking 
van burgemeester De Boer. Zij ziet steeds meer agrarische bedrijven die worden omgezet 
naar een specifieke doelgroep m.b.t. zorg. Het zou mooi zijn als Veilig Leven breder 
getrokken wordt dan uitsluitend de fysieke kant en dat er een brug wordt geslagen naar de 
zorg. De vraag ligt voor of dat past in het programma of niet. 
Mevrouw Kortenray verwijst naar de oplegnotitie, waarin wordt aangegeven dat vanuit de 
zorg-kant van de VRNHN gekeken wordt hoe een impuls gegeven kan worden aan Veilig 
Leven. Er zijn mogelijkheden die ook passen binnen de ontwikkelingen in de zorg.   
Burgemeester Pijl geeft aan dat is afgesproken om er eerst voor te zorgen dat de 3 
programmaonderdelen goed worden uitgerold, en dat daarna het programma Veilig Leven 
breder getrokken zal worden over de gehele VRNHN.  
 
De voorzitter geeft complimenten voor het Jaarplan.  
 
Besluit: 
Het AB neemt het Jaarplan Veilig Leven 2023 voor kennisgeving aan (met complimenten). 
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2.2 Stemverhouding 
De voorzitter geeft aan dat het vaststellen van de stemverhouding iets technisch is en 
vraagt of het AB deze kan vaststellen.  
 
Burgemeester Uitdehaag geeft aan dat het voorstel technisch begrijpelijk is, maar dat er 
ook op een andere manier naar gekeken kan worden. In de stukken staat dat gemeente 
Dijk en Waard deel uitmaakt van het DB, maar dat is niet afgesproken. Burgemeester 
Poorter heeft aangegeven dat de Arhi-procedure is doorlopen en daarmee de rechten zijn 
behouden. Dat is echter niet bekend gemaakt. Zonder afrondingsmethodiek heeft het DB 
geen meerderheid van stemmen meer. Burgemeester Uitdehaag vindt het jammer dat dit 
niet in de stukken is verwerkt en roept op dit volgende keer wel te doen. 
 
De voorzitter geeft aan dat het nu gaat om een technische kwestie en het vaststellen van de 
stemverhouding. Daarnaast is een klein ‘comité’ aan het nadenken over de bestuurlijke  
inrichting van de VRNHN, waaronder de toekomst van het DB. Dit comité werkt aan de 
voorbereiding van de discussie die gevoerd zal worden tijdens de bestuurs-tweedaagse in 
oktober. Tijdens de bestuurs-tweedaagse in 2022 is afgesproken dat een besluit in 2024 
wordt genomen, zodat het ook in de gemeenschappelijke regeling kan worden 
meegenomen. Met de voorgestelde stemverhouding kan het AB door met de afspraken die 
zijn gemaakt. Er wordt nu niets beslecht. Het comité bestaat uit de burgemeesters Mans, 
Pijl, Schouten en Voskuil. 
 
Burgemeester Poorter wijst erop dat er door juristen goed is gekeken naar de Wet Arhi en 
niet artikel 41 maar artikel 44 van toepassing is. Gemeente Dijk en Waard is rechtsopvolger 
van gemeente Heerhugowaard en door de fusie zijn de rechten behouden. Het gaat hier 
alleen om de techniek en geldt de afspraak dat met elkaar wordt gekeken naar de inrichting 
van het DB. 
 
De heer Voskuil wijst erop dat er een Wgr is waarin bepaald is dat een DB niet meer dan 
50% van de stemmen mag hebben. Het heeft blijkbaar een meerwaarde om onderdeel van 
het DB uit te maken. Daarnaast roept het een gevoel op dat er sprake is van een soort 
juridisch juist ‘creatief boekhouden’. Het zou een chique oplossing zijn geweest als het DB 
zelf had gekeken naar de samenstelling. Hier geldt de Wgr en niet de Wet Arhi. 
Burgemeester Voskuil onderschrijft het voorstel van de voorzitter, dat het gaat om iets 
technisch, niet. 
 
De voorzitter geeft nogmaals aan dat alle afspraken die eerder zijn gemaakt, worden 
nagekomen en dat er in oktober verder over gediscussieerd zal worden. De interpretatie 
van de gemeente Dijk en Waard van de Wet Arhi en de consequentie ervan kent het AB  
ook nog niet. Afgesproken is dat de juristen zich erover buigen. De VRNHN moet goed 
bestuurbaar blijven. In het DB wordt nooit gestemd, het DB bereidt de stukken voor ter 
besluitvorming in het AB. De voorzitter benadrukt dat er nu niet vanuit gegaan moet worden 
dat er een plan wordt gesmeed om iemand buiten invloed te stellen. Als er nu AB-leden zijn 
die problemen hebben met de besluitvorming, dan wordt het voorstel van de agenda 
gehaald. Zij geeft tevens aan dat het niet de bedoeling is om hierover te gaan stemmen.  
 
Burgemeester Ten Bruggencate is van mening dat de kwestie enerzijds juridisch bekeken 
kan worden, maar aan de andere kant heeft zij vragen heeft over wat er nu eigenlijk 
gebeurt. Zij stelt voor het onderwerp van de agenda te halen en het geheel op een ander 
moment te bespreken. Het stuk lijkt enerzijds alleen technisch, maar roept ook allerlei 
gevoelens op.  
 
Burgemeester De Boer geeft aan dat als uitgegaan wordt van de Wet Veiligheidsregio’s en 
dit voorstel wordt nu aangenomen het DB uitkomt op 49,77 stemmen. Daarmee wordt 
voldaan aan wettelijke regel. 
 
De voorzitter stelt nogmaals voor het voorstel van de agenda te halen.  
 
Burgemeester Voskuil benadrukt dat hij niet de indruk heeft dat er sprake zou zijn van 
opzet.  
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Burgemeester Uitdehaag realiseert zich aanstichter te zijn van de discussie, waarin veel 
zinnige dingen zijn gezegd. Het is echter niet verstandig om nu geen besluit te nemen. Hij 
stelt voor nu een besluit te nemen, waarmee gemeente Dijk en Waard DB-lid is en het daar 
voorlopig mee te doen. 
 
De voorzitter geeft aan dat er ook een andere optie is, nl. kiezen voor behouden van 
huidige afspraak dat gemeente Dijk en Waard binnen het DB geen stemrecht heeft.   
Burgemeester Poorter geeft aan bereid te zijn akkoord te gaan met dit voorstel.  
 
Burgemeester Van Kampen is van mening dat het onderwerp te groot wordt gemaakt. 
Bovendien is een besluit nodig om verder te kunnen met de Wgr. Zij heeft er vertrouwen in 
dat het goed komt en stelt voor er nu een besluit over te nemen.  
 
Burgemeester Ten Bruggencate geeft aan dat het AB een groter doel voor ogen moet 
houden, nl. hoe wordt de GR bestuurd en wie zitten er in het DB. Het voelt echter niet goed 
om een besluit te nemen, waardoor het AB een bepaalde richting op geduwd wordt. Een 
besluit dat tijdelijk van toepassing is, bijvoorbeeld tot oktober, is prima maar dan moet dat 
zo gemarkeerd worden.   
 
De voorzitter vat de discussie als volgt samen:  
In het najaar van 2022 heeft het AB besloten tot een tijdelijk situatie: gemeente Dijk en 
Waard sluit aan in het DB, maar zonder stemrecht. Dit formele besluit blijft in stand. 
Daarnaast is besloten de governance in stand te houden. Nieuw is nu de interpretatie van 
Wet Arhi versus de Wet gemeenschappelijke regelingen en dit is bekeken door juristen. 
Belangrijkste is om in oktober 2023 goed voorbereid de discussie te voeren aan de hand 
van stukken die nu worden voorbereid. De wettelijke vertaling in de totale aanpassing van 
de gemeenschappelijke regeling wordt meegenomen. 
Het AB stemt hiermee in.  
 
Burgemeester Poorter geeft aan akkoord te gaan, omdat zijn voorganger hier vanaf de start 
mee heeft ingestemd. Het is nu belangrijk zo spoedig mogelijk te werken richting een 
oplossing. 
 
Besluit: 
Het AB besluit de stemverhouding met het aantal stemmen per gemeente vast te stellen. 
 

2.3 Kadernota 2024  
Burgemeester Mans meldt dat de Auditcommissie op 6 maart heeft vergaderd en zich heeft 
gebogen over de kadernota en over de financiële situatie in totaliteit. De Auditcommissie 
heeft kennis genomen van alle zienswijzen; die zijn correct behandeld, vragen zijn 
beantwoord. 14 Gemeenten hebben een positieve zienswijze afgegeven.  
De Auditcommissie adviseert vast te houden aan de uitgangspunten in de FUGR 
(vastgesteld door de raden), ook al is de indexering hoger dan gewenst. Als het financiële 
plaatje anders moet, moet men met elkaar in discussie over de inhoud en de taken van de 
VRNHN. 
Compensatie van de indexering door het Rijk is een ingewikkelde puzzel. De mei- en 
september-circulaires zijn belangrijk voor gemeenten. Er komt nog een nabetaling over 
2022, die wordt opgenomen in de meicirculaire van mei 2023 met terugwerkende kracht. 
De kadernota zit goed in elkaar. Er zijn wel zorgen over de financiering en indexering 
gekoppeld aan de FUGR. De FUGR werkt met terugwerkende kracht. In 2024 wordt 2022 
pas afgerekend, dus voor 2023 is het spannend of het financiële plaatje wel rond komt en 
zal er waarschijnlijk teruggevallen moeten worden op de algemene reserve. De algemene 
reserve is voldoende om het tekort eenmalig op te vangen en wordt later weer aangevuld 
met de indexering die is afgesproken. 
 
Burgemeester Mans geeft vervolgens aan dat bijna de gehele Auditcommissie vertrekt 
(burgemeesters Uitdehaag, Mans en Streng). De huidige situatie is: wnd. Burgemeester 
Straat zit nu als vervanger in de Auditcommissie; aan burgemeesters Van Dam en  
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Ten Bruggencate is gevraagd toe te treden tot de commissie. Zo zijn alle 3 de regio’s weer 
vertegenwoordigd en is de continuïteit gewaarborgd.  
 
Burgemeester De Boer wijst op het memo over de ICT-investeringen. Hij sluit zich aan bij 
opmerkingen van burgemeester Mans; 2023 wordt een spannend jaar. 
 
Burgemeester Ten Bruggencate geeft aan dat de opvolging in de Auditcommissie akkoord 
is, maar is van mening dat de procedure open en transparant moet zijn door bijvoorbeeld 
uitvraag te doen wie zitting wil nemen in de commissies (vacatures melden in het AB). 
De voorzitter geeft vervolgens aan dat er dus 2 vacatures zijn voor de Auditcommissie en 
dat iedereen zich als kandidaat kan melden (naast de 2 reeds bekende kandidaten).  
Burgemeester Straat geeft aan geen bezwaar te hebben om in de Auditcommissie te zitten, 
maar hij is het eens met de opmerking van burgemeester Ten Bruggencate. Voor de regio 
West-Friesland is er dus ook een vacature. 
De heer Taneja geeft aan dat dit proces wordt opgepakt. Er volgt (via e-mail) een oproep 
voor kandidaatstelling voor de vacatures in de Auditcommissie.  
 
Burgemeester Poorter merkt op dat de antwoorden op de zienswijzen soms weinig 
inhoudelijk zijn. Raden steken er veel tijd in om een zienswijze op te stellen en de reactie is 
nu wat mager. Burgemeester De Boer neemt de opmerking mee. 
 
Besluit: 
Het AB besluit kennis te nemen van de zienswijzen op de Kadernota 2024; 
Het AB besluit de voorgestelde lijn in de Kadernota 2024 in de ontwerpbegroting 2024 te 
verwerken. 
  

2.4 Oprichting en deelname Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s 
Burgemeester Nieuwenburg (portefeuillehouder HRM) geeft aan dat het hier gaat om 
zekerheid en continuïteit van de organisatie. In de brief die hierover naar de 
gemeenteraden wordt gestuurd, wordt gevraagd om een reactie uiterlijk 18 mei 2023. 
Burgemeester Nieuwenburg vraagt om deze datum aan te passen. 
 
Besluit: 
Het AB besluit inhoudelijk akkoord te gaan met het voorstel tot de oprichting van en 
deelname aan de Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s. Het ontwerpbesluit wordt 
echter met een aangepaste datum naar de raden van de deelnemende gemeenten 
gestuurd. 
 

2.5 Noodzakelijke actualisatie GR-VRNHN  
Het AB heeft geen inhoudelijke vragen. 
 
Burgemeester Mans meldt dat de.raden zijn geïnformeerd over de processen van de 
aanpassing van de GR. Deze aanpassingen zijn maar voor één jaar, de grote 
aanpassingen volgen nog conform de nieuwe Wgr. 
De Wgr schrijft voor dat er eerst een zienswijzeprocedure wordt doorlopen en daarna een 
toestemmingsprocedure, dus twee ronden langs de raden. Burgemeester Van Kampen is 
bereid uit te zoeken, dat als er geen zienswijzen komen, de tweede ronde eventueel niet 
nodig is. In dat geval kan het op 1 december in het AB vastgesteld worden. Als er wel 
zienswijzen zijn, wordt de tweede ronde wel doorlopen. Dit is een pragmatische oplossing: 
de raden wordt gevraagd om zienswijzen en tegelijk wordt gevraagd om toestemming te 
geven als er geen zienswijze is. 
 
Burgemeester Bonsen-Lemmers vraagt aandacht voor de termijnen in verband met het  
zomerreces. De voorzitter geeft aan dat besluitvorming in het AB op 1 december haalbaar 
is. De datum genoemd in de aanbiedingsbrief klopt niet en wordt aangepast. 
Ook burgemeester Straat geeft aan dat rekening gehouden moet worden met de planning 
voor raad. De voorzitter antwoordt dat via de mail wordt teruggekomen op de termijnen. 
Burgemeester Van Kampen en de heer Taneja voeren hier de regie op. 
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Besluit: 
Het AB besluit in te stemmen met de noodzakelijke actualisatie van de GR VRNHN. 
De aanbiedingsbrief voor de raden van de deelnemende gemeenten wordt aangepast. 
 

2.6 Bestuurlijke uitgangspunten Regionaal Beleidsplan 
Burgemeester Van den Hengel geeft aan dat hij geen moeite heeft met het besluit om 
burgemeester Poorter aan te wijzen als bestuurlijk portefeuillehouder, maar vraagt zich af of 
dit wel kan aangezien dat is vanuit het DB. 
Burgemeester Nieuwenburg meldt dat er wel meer portefeuillehouders uit het DB komen en 
niet uit het AB. 
 
Burgemeester Ten Bruggencate vindt het geen juiste gang van zaken om deze vacature 
niet voor te leggen aan de AB-leden. Zij zou deze functie zelf ook leuk gevonden hebben. 
Dit soort zaken moeten open met elkaar besproken worden. 
 
De voorzitter meldt dat er dus een vacature is voor een bestuurlijk portefeuillehouder en dat 
er één kandidaat bekend is. Via de mail wordt geïnventariseerd of er meer kandidaten zijn.  
Burgemeester Poorter geeft aan dat hij al aan de slag is gegaan, o.a. voor de themadag op 
31 maart. Men rekent erop snel met een bestuurder te kunnen schakelen. De heer Taneja 
meldt dat de oproep zo snel mogelijk wordt verzonden. 
 
Besluit: 
Het AB stemt in met de kaders en uitgangspunten. 
Een oproep wordt gedaan voor kandidaten voor de functie van bestuurlijk 
portefeuillehouder. 
 

2.7 Ontwikkeling brandweer  
De voorzitter geeft aan dat tijdens de AB Themadag op 31 maart de inhoudelijke discussie 
over dit onderwerp gevoerd zal worden. 
  
Burgemeester Bonsen-Lemmers meldt dat in de Bestuurlijke Adviescommissie Brandweer 
aandacht is besteed aan het toekomstplan. De stukken worden verspreid ter informatie. 
 

2.8 Bestuurlijke opdracht Commissie Brandweerzorg i.o.  
Burgemeester De Boer geeft aan dat tijdens de themaochtend van 8 februari is besloten om 
een commissie te formeren. Er ligt nu een voorstel voor de instelling van een commissie 
voor de termijn van één jaar. De commissie i.o. is al bijeen geweest om de themaochtend 
van 31 maart voor te bereiden. Dit moet leiden tot hernieuwde uitgangspunten voor het AB 
in mei en hoe e.e.a. ambtelijk kan worden uitgewerkt.  
 
Besluit: 
Het AB besluit conform het voorstel Instellen bestuurlijke adviescommissie brandweerzorg 
VRNHN. 
 

2.9 Handreiking gebiedsgerichte opkomsttijden 
 
Besluit: 
Het AB neemt kennis van de brief van het Ministerie Justitie en Veiligheid over de 
handreiking gebiedsgerichte opkomsttijden. 
 

2.10 Stand van zaken asiel 
Burgemeester Van Kampen geeft een mondelinge toelichting: 
Zij geeft complimenten aan de regio West-Friesland in verband met de verplaatsing van de 
CNO naar gemeente Koggenland. In het Veiligheidsberaad heeft de staatsecretaris 
opgeroepen te kijken naar extra CNO (landelijk 2000 plekken) en daar wordt door 
verschillende veiligheidsregio’s naar gekeken. Onze regio voldoet aan de taakstelling. 
Landelijk is aangegeven dat de situatie rond statushouders zorgwekkend is. Dit geldt niet 
voor onze regio. Onze regio doet het goed, we blijven kijken naar structurele oplossingen. 
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De voorzitter meldt dat burgemeester Van Kampen aanwezig is geweest bij het Extra 
Veiligheidsberaad op 13 maart en op 20 maart zal burgemeester Nieuwenburg de VR 
vertegenwoordigen, waarvoor dank. 
 
Burgemeester Voskuil geeft aan dat hij onaangenaam verrast is door afspraken die het 
COA maakt met hotels zonder overleg met de gemeente. Ook andere ondernemers worden 
benaderd. Komende week heeft hij een overleg met het COA. 
Burgemeester Van Kampen meldt dat ook andere regio’s dit melden. Onze regio wordt 
benaderd voor de opvang van jonge asielzoekers. We kijken wat we aankunnen voor wat 
betreft onderwijs en zorg. Vooral onderwijs is een zorg. Binnen de Regionale Regietafel 
Asielopvang is afgesproken eerst te inventariseren wat het onderwijs aan kan. Andere 
regio’s hebben bijvoorbeeld afspraken gemaakt met het Rijk. Individuele burgemeesters  
worden benaderd voor de opvang van amv’ers, maar men moet er rekening mee houden 
dat het qua onderwijs niet zo maar geregeld is. 
 
Burgemeester Bonsen-Lemmers dankt de VRNHN voor de fantastische samenwerking. Er 
is in de gemeente Koggenland nu een mooie plek met voor ca. 150 mensen. Een goed 
verloop draagt bij aan het draagvlak. Zij is ook blij met de Westfriese samenwerking, er is 
ook een Westfriese regisseur aangenomen. De ontwikkeling van CNO naar NO en dan naar 
een permanente situatie zal op den duur steeds beter verlopen. 
De heer Taneja bedankt voor de complimenten. In Enkhuizen is gisteren een evaluatie 
geweest, waarbij ook omwonenden complimenten gaven. Hij spreekt zorgen uit over de 
toenemende instroom van asielzoekers, terwijl het transitieplan van de Provinciale 
Regietafel nog niet is vastgesteld. Ondertussen zoekt Ter Apel noodlocaties en zolang het 
plan niet is vastgesteld is het probleem van onze regio.  
 
Burgemeester Ten Bruggencate geeft aan dat het treurig is dat het nog steeds dezelfde 
groep mensen betreft, die door de regio trekken. 
 

3 Hamerstukken 
3.1 Verordening hoor- en adviescommissie bezwaarschriften 2023 VRNHN 

 
Besluit: 
Het AB besluit de Verordening hoor- en adviescommissie 2023 Veiligheidsregio Noord-
Holland Noord vast te stellen en de Verordening hoor- en adviescommissie Veiligheidsregio 
NHN 2005 in te trekken. 

4 Sluiting 
4.1 Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.20 uur. 
 

 
 


